
 
 

Nanet Pædagog i vuggestuen

                                                                                                        
Hej! 

 

Jeg hedder Nanet, er pædagog i vuggestuen i Børnenes By på Feststuen. 

  

Jeg blev uddannet som pædagog i 2003. Da jeg var meget grøn, startede jeg hvor 

det hele begynder: i vuggestuen. Det skulle kun have været et år eller 2, men jeg 

blev så glad for det, at jeg blev der i 4 år.  

 

Jeg ville gerne ud og prøve mere, og jeg var lidt interesseret i specialområdet, så 

jeg forsøgte mig på en døgninstitution for tidlig skadet børn og unge. Her blev jeg 

godt 9 år. Derefter kastede jeg mig ud i at være familierådgiver i ca. 1,5 år, men 

det forenede sig ikke rigtig med familielivet hjemme, så jeg vendte ”hjem” til 

vuggestuelivet i 2020 i Børnenes By.  

 

 

Lidt om mig og mine pædagogiske evner:  

 

Jeg er en glad og udadvendt person, med ”charme, selvtillid og lækkert hår”! Jeg 

er meget engageret i mit daglige arbejde, i at få tingene til at glide, og i at alle har 

det godt. Jeg er hurtig til at opnå en tæt relation til børn og deres forældre. Jeg er 

nærværende, ansvars- og tillidsfuld.  

 

Jeg går op i at levere en høj faglighed, og altid med børnene ”i centrum”. Jeg 

møder altid børn og forældre i øjenhøjde, byder ind med min viden, men med 

devisen om, at forældrene kender deres barn bedst. Jeg er glad og 

imødekommende og bruger gerne humor som redskab. 

Jeg ser det som et privilegie at få lov til at være sammen med børnene i deres 

bedste timer! 

 

I mit arbejde er jeg glad for at være kreativ med børnene. Jeg elsker at gribe 

dagen og bygge videre på ideer, som børnene giver mig, som vi sammen kan få 

noget sjovt ud af. Jeg kan godt lide at være ude, enten på legepladsen eller en 

gåtur/cykeltur.  

 

Jeg er ligeledes vejleder for PAU studerende. Jeg synes. det er spændende at 

videregive min viden, få sat ord på daglig praksis så vi får klædt fremtidens PA’er 

godt på. 


